



Svenska Stövarklubben

Protokoll 231107 via Zoom

Möte 11/2023

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Göran Johansson, Thomas Larsson, Markus Enstedt, Leif Lundholm och Henrik Mårts

Anmäلت förhinder: Anna Green och Thomas Eriksson

§142 **Mötet öppnas**

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§143 **Val av en justerare**

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson.

§144 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkänns

§145 **Föregående protokoll nr 10/2023**

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§146 **AU-beslut**

Inga AU-beslut är tagna.

§147 **Inkomna ärenden/rapporter**

a) **Avtal hundpejl**

Avtal är nu tecknat med pejllleverantör, förändringar i avtalsvillkoren hos båda alternativen gjorde att avtalet slutligen tecknades med Tracker.

b) **Stövarfullmäktige 2024**

Rolf beslutas preliminär boka Arlanda Hotellby 17-19 maj.

c) **Rapportering SM-tävlingar**

Thomas L ger oss en rapport från SM-Hare arrangerat av Västsvenska Stövarklubben.

d) **Statuter för våra fonder**

Styrelsen konstaterar att statuter för fonderna inte verkar finnas i klubbens arkiv. Leif ska ställa frågan till en f d styrelsemedlem.

e) **Förslag ang info till valpköpare**

Inkommet förslag från M Barcheus angående utskick av informationsmaterial till uppfödare innan leverans av valpar. Anna Green tillfrågas om hon vill åta sig detta uppdrag.

f) **Lista förtjänsttecken**

Listan för utdelade förtjänststecken är fortfarande inte uppdaterad. Thomas L, Marita och Anna tar tag i detta.

g) Ordförandeträff

Datum för nästa ordförandeträff bestäms till den 10 december kl.18.00. Marita skickar ut inbjudan och Leif kontaktar Olle Norberg och frågar om han kan vara mötesordförande.

h) Stadgar 2024

Göran informerar om att typstadagarna ännu inte är klara hos SKK.

i) Avtal för rasklubbar

Göran presenterar ett förslag till avtal. Ärendet bordläggs till nästa möte.

j) Bidrag DM

Bidraget till DM diskuteras, inget beslutas i frågan.

k) Inkomna motioner

Ett antal motioner har inkommit från lokal- och rasklubbar.

§148 Rapport från kassören- Henrik

- Bidraget från NV kommer att vara använt i sin helhet under 2023.
- Henrik redovisar en resultatrapport för styrelsen.

§149 Rapport från Avelsansvarig- Göran

- Göran redovisar förslag på ändringar i avelsnämnden. Förslaget är att varje ras har ett eget möte där avelsråd och representant från rasklubben deltar. Styrelsen beslutar att anta förslaget.

§150 Rapport från räv/regelansvarig-Thomas L

- Till endagarsprovet på räv som Norrbotten anordnade kom endast fyra till start p g a att domare saknades till övrigt anmälda.
- I övrigt verkar de nya reglerna fungera bra.

§151 Rapport från medlemsansvarig/informationsansvarig-Anna

- Anna deltar ej idag, men har lämnat en rapport att allt flyter på och de medlemsärenden hon fått in är lösta. Tidningsfilen är skickad till tryckeriet.

§152 Rapport från IT-ansvarig- Leif

- Stövardata ser ut att fungera bra.
- Statistikdelen förväntas vara klar i början av december.
- Avräkning jaktprov till klubbarna är genomförd tom dagens datum.

§153 Rapport från hemsidesansvarig- Markus

- Hemsidan är uppdaterad med Har-SM.
- Markus representerar Svstkl vi Räv-SM i Östanskär kommande helg.

§154 Övriga frågor

- Dalarnas lokalklubb ställer frågan om vem som skickar inbjudan till NM 2024. Svaret är att klubben skriver en inbjudan som skickas ut via Svstkl sekreterare.

§155 Nästa möte

Nästa möte blir ett fysiskt möte på Gräsö 24-26 november.

§156 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson